
CCPS中国分部过程安全会议回执

REGISTRATION FORM OF THE 9th PROCESS SAFETY MEETING ——CCPS-China Section
	单位名

Company
	

	CCPS会员

CCPS Member
	□是 Yes                    □否 No

	联系人

Liaison
	
	邮 编

Postcode
	

	联系电话

Tel
	
	传真

Fax
	

	电子信箱

Email
	

	参会人姓名

Name
	性别

Sex
	电话/手机
Tel/Mobile
	职务Position
	邮箱Email

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	是否购买CCPS过程安全经典专著
Would you like to buy Classical CCPS books on process safety
	□是 Yes        □否 No

注：“Guidelines for Risk Based Process Safety” （基于风险的过程安全导则）由Wiley出版社和美国化学工程师协会化工过程安全中心于2007年4月出版，定价150美元，培训班售价为750元人民币，图书具体内容请参阅以下网址：

  Note: The textbook of “Guidelines for Risk Based Process Safety” is published by Wiley and AIChE’s Center for Chemical Process Safety in April of 2007. The Wiley list price is 150 US dollars. The price for the training attendees is 750 RMB. Please log on the following website to learn more about the textbook. 

http://as.wiley.com/WileyCDA/WileyTitle/productCd-0470165693,descCd-tableOfContents.html


Notes: You can also pay the training fee when you register for the meeting, but only cash is supported.

	


请将此回执于2012年8月31日前发送至：Please return this form before Aug. 31, 2012.
Email：ccpschina@163.com      或传真or Fax：+86-532-86981576
联系人Liaison：孟亦飞 Meng Yi-fei(+86-15806569036) or　 刘义 Liu Yi(+86-18661426699)
咨询电话Hotline：+86-532-86981576 
注：会议相关信息、详细交通及住宿信息请及时关注http://www.ccpscs.com 
Note: Please visit http://www.ccpscs.com for detailed information of the course, traffic and accommodation.
